
Sida 2 av 16 

 

 
 
§ 109 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 110 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 7/2015 från nämndens sammanträde 

2015-09-22 som justerats 2015-09-25 

 

 

§ 111 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med vice 

ordföranden Bo Sundin. Som justeringsdag utses fredag den 23 oktober. 

 

 

§ 112 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  
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§ 113 
Övriga anmälningsärenden 
 
BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 

 

A. Konstgräs på Herrängens bollplan – likalydande skrivelse från 20 personer, dnr 

03.01/902/2015. 

B. Träd på idrottsanläggningen Ängby IP – Skrivelse från Klas Elm, dnr 02.06.01/725/2015. 

C. Enskede IP – skrivelse från Hammarby IF Friidrottsförening, dnr 02.06.01.07/1050/2015. 

 
 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar att anmälningarna läggs till handlingarna. 

Beslutsgång 
Ordföranden yrkar att anmälningarna läggs till handlingarna och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt ordförandens förslag till beslut. 
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§ 114 

Månadsrapport september 2015.  
Dnr 01.02/308/2015 

BESLUT 

 
Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 

 

Ärendet 
Förvaltningens månadsprognos per september grundar sig på tertialrapport 2, kända 

förändringar samt utfall till och med september. Ekonomienheten har haft 

budgetgenomgångar med samtliga enheter i samband med tertialrapport 2.  

 

Ett överskott om 15,9 mnkr efter resultatdisposition redovisas jämfört med budget. Överskot-

tet avser minskade hyreskostnader till fastighetsnämnden. I resultatet ingår en resultatdispo-

sition på 3,4 mnkr, vilket motsvaras av planerat uttag ur resultatfonden. Enheten Idrottsplatser 

i västerort upphörde som intraprenad vid årsskiftet och resultatfonden övergår därmed till 

nämnden 2015. 

 

Redovisad årsprognos innehåller ingen förändring jämfört med prognosen i tertialrapport 2.  

 

Totala intäkter från försäljning av årskort, halvårskort och engångskort under perioden 

januari-september har minskat med  

5,4 mnkr (7,1 procent) jämfört med motsvarande period 2014. Sålda års- och halvårskort till 

och med maj har minskat med  

2 344 kort 2015, vilket innebär en minskning med 10,1 procent. 

 

Nämndens budget för investeringar uppgår till totalt 48,4 mnkr under 2015. Ingen avvikelse 

beräknas i nuläget för utgifter.  

 

Årsprognosen för driftbudgeten inrymmer osäkerhet avseende energikostnadsutvecklingen 

och intäktsutvecklingen under året, främst avseende sim- och idrottshallarna.  

 

I tjänsteutlåtandet lämnas kommentarer till förvaltningens resultat, fördelat på drift och 

investeringar. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Särskilt uttalande 
Bo Sundin (M), Daniele Fava (FP), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) lämnar 

särskilt uttalande enligt följande: Vi har under lång tid sett hur intäkterna för stadens sim- och 

idrotthallar minskar, månadsrapporten för september är inget undantag. Trots att 

idrottsförvaltningen i år genomfört en omfattande marknadsföringskampanj av våra 

anläggningar och träningskort så ligger intäkterna två procent lägre jämfört med motsvarande 

period förra året.  Kollar man på träningskort där all träning (inkl gym och gruppträning) 

ingår är minskningen så mycket som fyra procent jämfört med samma period förra året.  

 

Vi ser ett tydligt samband mellan det svalnande intresset för kommunala gymkort och ökad 

konkurrens av väldigt många nya kommersiella gym runt om i hela staden. För oss är detta ett 

tecken på att de kommunala gymmen spelat ut sin roll och att idrottsnämnden successivt, 

genom driftsupphandlingar, bör avveckla sina gymverksamheter. Vår uppfattning är att 

kommunen inte ska konkurrera på kommersiellt välfungerande marknader. Vi anser att de 

pengar som idrottsnämnden nu lägger på att täcka intäktsbortfallen på gymverksamheten 

istället bör investeras i idrottsnämndens kärnverksamhet - nämligen på barn-, ungdoms- och 

breddidrotten.  

 

§ 115 

Sportotek - för att alla ska kunna idrotta  -                                              
Remiss från kommunstyrelsen av motion (2015:38) 
Dnr 04.01/424/2015  

 

BESLUT 

 
Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

Ärendet 
Richard Bengtsson (FP) har lämnat in en motion om sportotek till kommunfullmäktige. I den 

föreslår han att idrottsnämnden får i uppdrag att utreda förutsättningarna för ett samarbete 

mellan idrottsnämnden, föreningar och näringsliv i syfte att bygga upp ett sportotek.  

 

Förvaltningen menar att det skulle kunna vara ett sätt att minska föräldrars kostnader för 

barnens idrottande. Ett par konkreta exempel på låneverksamhet redovisas. Där har föreningar 

varit drivande och förvaltningen föreslår därför att sportotek ska kunna genomföras i 

föreningsregi med det stöd av förvaltningen som är lämpligt. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Daniele Fava (FP) yrkar bifall till folkpartiets förslag till beslut  

 

Att tillstyrka motionen 

 

- Att därutöver anföra följande 

 


